
 

AGENDAPUNTEN BIJLAGEN 

   

A Opening  

 Voorzitter Schelberg opent de vergadering en heet iedereen welkom. In het bijzonder de 
heren Eijbersen en Bleker als nieuwe burgemeesters. Welkom terug voor mevr. 
Haverkamp. Voor het eerst fysiek in ons midden mevr. Van den Berge van de provincie. 
Dhr. Broekhuizen sluit digitaal aan. Dhr. Pierik en dhr. Eshuis zijn verhinderd. 
Verwachting is dat de vergadering van het AB/DVO rond 11.30 u klaar is, zodat dan 
gestart kan worden met het bestuurlijk corona-overleg.   

 

   

B Mededelingen  

  

 

Stavaza lessons learned vervuiling drinkwater Oldenzaal/NOT 

Dhr. Welman: Het definitieve concept rapport zal naar de gemeenten Losser en 
Dinkelland gaan en langs de geïnterviewden. Daarna wordt het rapport aan de 
colleges aangeboden en vervolgens zal het rapport waarschijnlijk naar de 
gemeenteraden gaan. Het ligt dan ook voor de hand het AB hierin mee te nemen. 
Conclusie is dat Vitens nog een stap moet zetten, mn op communicatief gebied. De 
gemeenten zijn er samen met Vitens en de crisisorganisatie in geslaagd het incident 
te handelen. Vitens komt zelf ook nog met een rapport.   

 

Dhr. Wevers: 

- Storm Dudley leidde afgelopen avond en nacht tot ongeveer 100 meldingen 
bij de brandweer. Er waren geen echte bijzonderheden. Morgen krijgen we 
te maken met storm Eunice. 

- In Europees verband is er een masterclass voor strategisch 
brandweerofficieren. Deze wordt gehost door het IFV. Eind maart zal een 
2-daags bezoek worden gebracht aan TSC. 

 

    

C Verslag en actielijst AB VRT 13 december 2021  

  Verslag wordt vastgesteld. Geen opmerkingen bij de actielijst.  

    

D Ingekomen stukken  

 1 Besluitenlijst DB 26 januari 2022 

Geen opmerkingen. 

 

    

E Ter bespreking/Ter besluitvorming  

 1 Voordracht voorzitter VRT   

 

Verslag Algemeen Bestuur                                                                 

                                                                                                                                                                                                                                        

                                                                                                                                                                                                                   

                                                                                                                                                                                                           

DATUM  17 februari 2022 TIJDSTIP 9.00 uur tot 10.00 uur 

VOORZITTER  S. Schelberg/R. Bleker LOCATIE Stadhuis Hengelo 

SECRETARIS  H. Meuleman 

 

  

 
AANWEZIG R. Bleker, S. Schelberg, A. Gerritsen, J. Joosten, J.J. Eijbersen, E. Nauta, G.J. Kok, P. Welman, A. 

Hofland, W. Haverkamp, H. Broekhuizen, D. Tigchelaar 

H. Meuleman, S. Wevers, S. Dinsbach 

M. de Roos, K. Baalman, M. Vinkesteijn, B. Lutje Wagelaar, S. Kuks, R. van den Berge 

C. Siemerink , S. Huis in ‘t Veld, J. aan de Stegge 

 

AFWEZIG  C. Kroon, J. Pierik, J. Eshuis 
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Een ieder kan zich vinden in het voorstel dhr. Bleker voor te dragen als voorzitter 
VRT. Dhr. Bleker geeft aan met plezier en inzet deze rol te zullen vervullen. 

Vergadering besluit conform voorstel. 

 2 Noodopvang vluchtelingen Enschede 

Dhr. Bleker geeft een korte toelichting. In 2 weken tijd is Enschede van een 
aanwijzing tot realisatie gekomen. Na realisatie was het wachten op het volstromen 
van de opvang. Er kwamen ook Afgaande gezinnen, wat leidde tot spanningen 
omdat deze soms al in de 2e of 3e noodopvang terecht kwamen en zij statushouder 
zijn. De gewijzigde landelijke lijn om vluchtelingen een budget te verstrekken voor 
het eten was voor Enschede lastig vanwege de locatie. In z’n geheel loopt de 
opvang goed. Deze zal tm 30 juni 2022 duren. Op dit moment doet de gemeente de 
exploitatie nog en zal deze in maart overdragen aan het COA. 

 

 3 Input burgemeesters voor coalitieakkoorden 

De voorzitter licht toe. De notitie is bedoeld om in de achterzak mee te nemen. Mevr. 
Tigchelaar dankt voor het stuk en vraagt of de overige 2 toezeggingen (digitale 
nieuwsbrief voor de raden en een raadsbijeenkomst) nog van toepassing zijn. Dat is 
het geval.  

Vergadering besluit conform voorstel. 

 

 4 Ontwikkelingen spoorveiligheid 

Dhr. Schelberg geeft aan dat we hier te maken hebben met een ingewikkeld dossier 
waar vele aspecten aan zitten. De wethouders mobiliteit zijn hier ook bij betrokken. 
Dhr. Hofland geeft aan verontruste berichten te horen. Er is te veel en te zwaar 
transport over het spoor. De VRT wordt te laat geïnformeerd. Het vervoer gaat 
dwars door enkele kernen, waar echte risico’s aan vast zitten. Hij pleit voor een 
meer radicale houding om eea echt goed op de agenda te krijgen. Mevr. Tigchelaar 
ondersteunt de zorgen van dhr. Hofland. Ze mist in de memo de aanpassingen in 
wet- en regelgeving mbt Basisnet. Haar voorstel is dat er een werkgroep gevormd 
wordt door de spoorgemeenten die een aanvullend stuk opstellen. Dhr. Schelberg 
geeft aan dat regelgeving en normen/plafonds regelmatig veranderen. Hij vindt het 
voorstel van mevr. Tigchelaar een goed idee. Dhr. Gerritsen wil graag aan de 
ambtelijke werkgroep meegeven dat er ook nog andere belangen spelen welke 
wellicht in de onderhandelingen meegenomen kunnen worden. Dhr. Welten geeft 
aan dat het AB eerder over dit onderwerp gesproken heeft. Toen zijn er afspraken 
gemaakt. Deze moeten getoetst worden. Dhr. Schelberg vraagt zich af of er 
alternatieven zijn. Het is complex. Nationaal worden normen bijgesteld. Hij dankt 
een ieder voor alle suggesties. De voorzitter concludeert dat het AB zich grote 
zorgen maakt over de grotere aantallen treinen met meer gevaarlijke stoffen. Onder 
leiding van de gemeente Hengelo zal er een ambtelijke werkgroep spoorveiligheid 
gevormd worden waarin de spoorgemeenten participeren. Deze werkgroep zal zich 
nader buigen over de nieuwe wet- en regelgeving en evt. compensatie.  

 

 5 Stand van zaken Brzo-bedrijven, jaarverslag 2021 

Dhr. Schelberg geeft een korte toelichting. Het is goed dat er controles zijn en dat er 
ook daadwerkelijk zaken geconstateerd worden. Dhr. Wevers geeft aan dat 
sommige overtredingen administratief van aard zijn. Met één bedrijf in de Hof van 
Twente worden nu gesprekken gevoerd over de invulling van de bedrijfsbrandweer. 
Deze rapportage verschijnt 2 keer per jaar. Volgend jaar zal er ook naar 
cyberveiligheid gekeken worden. We werken samen in oost5 verband. Mevr. 
Tigchelaar geeft aan het goed te vinden dat cyber aandacht krijgt. Er zullen 
binnenkort eerste globale zgn. security scans gedaan worden en allereerst op de 
Brzo-bedrijven. Dhr. Welten geeft aan dat het ook goed is voor gemeenten om te 
weten welke risico’s zich in hun omgeving afspelen, bijv. in de omgeving Duitsland. 

Vergadering besluit conform voorstel. 

 

 6 Kaderbrief 2023 en uitkomsten/vervolg bestuurdersdag 4 nov.2021 

Dhr. Hofland geeft een toelichting. 4 november jl. is eea besproken tijdens de 
bestuurlijke themadag en naar aanleiding daarvan ligt nu dit voorstel voor. Mevr. 
Haverkamp is blij verrast met de uitkomsten van de themadag. Uitgangspunt voor 
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haar blijft dat meerkosten tav de Omgevingswet en paraatheid brandweer tlv het Rijk 
komen (geen taken zonder knaken). Mevr. Tigchelaar is het eens met de technische 
uitgangspunten. Ze is wat verrast door de 0,3 mln. die is opgenomen voor de 
Omgevingswet. Ze vraagt zich af of dit eenmalige kosten zijn. Ze is blij met de 
investeringen op informatieveiligheid. Dhr. Hofland geeft aan dat de gemeenten voor 
de Omgevingswet gecompenseerd worden in het gemeentefonds. De VRT wordt 
niet gecompenseerd. Daarom is het voorstel hier een claim op te leggen voor de 
VRT. Dhr. Welten geeft aan dat we verwachten dat J&V op onderdelen aanvult. Stel 
dat dit niet gebeurt, dan betekent dit wat hem betreft niet dat dan automatisch de 
begroting opgeplust wordt. Dhr. Hofland geeft aan dat dit klopt. Mocht dit gebeuren, 
dan komt het DB met een voorstel.  

 

De voorzitter vraagt welke AB-leden zich, naast dhr. Pierik die zich al aangeboden 
heeft, beschikbaar stellen voor het gesprek met de accountant. Dhr. Joosten biedt 
zich hiervoor aan. 

 7 Oprichten Stichting Risicobeheer Veiligheidsregio’s 

Dhr. Hofland geeft een toelichting. In enkele raden is wat discussie geweest. Het 
proces is in 2 delen geknipt: het eerste deel wat nu voorligt over de oprichting van 
de stichting en een later deel waarin de vorming van een gezamenlijk fonds aan de 
orde komt. Op dit terrein vallen financiële voordelen te behalen. Mevr. Tigchelaar 
geeft aan dat ze een lastige discussie in haar raad heeft gehad. Achteraf bezien was 
het handig geweest als deze discussie eerst in het AB had plaatsgevonden. Dhr. 
Wevers geeft aan dat het een technisch stuk is. Het idee om te komen tot deze 
ontwikkelingen is mede vanuit Twente opgestart. Als we landelijk alle premies 
optellen, dan wordt daar maar de helft van uitbetaald. Daarnaast hebben we te 
maken met onderdelen die niemand wil verzekeren en met het feit dat enkele 
bedrijfsongevallen buiten de regeling vielen. Mevr. Tigchelaar merkt op dat het 
handiger was geweest voor de discussie in de raden als dit van tevoren goed bij de 
burgemeesters bekend was.   

Vergadering besluit conform voorstel. 

 

    

F Ter kennisgeving  

       - 

 

G R  Rondvraag  

  Voorzitter: voorstel is de bestuurlijke themadag van 10 maart a.s. te cancelen. Het 
was lange tijd onduidelijk hoe het met de Corona-maatregelen zou gaan en we 
hebben ook geen spoedeisende onderwerpen. Hij vraagt of de burgemeesters 
misschien thema’s wensen. Dat is niet het geval, dus de themadag wordt gecanceld. 

 

Dhr. Welten: slechts enkele dagen voor deze vergadering is de vergadering 
omgezet van digitaal naar fysiek. Dat maakt het voor enkele deelnemers lastig. Hoe 
gaan we hier in de toekomst mee om? De voorzitter geeft aan dat dit alleen voor 
deze vergadering even gebeurd is doordat de corona-maatregelen ineens behoorlijk 
afgeschaald werden en hij de deelnemers graag fysiek wou treffen. Zal in het 
vervolg niet meer voorkomen.    

 

H Sluiting  

 De voorzitter sluit de vergadering.   

 

 

Vastgesteld in de vergadering van het algemeen bestuur d.d. 21 april 2022 

 

 

Secretaris,     Voorzitter, 

H. Meuleman                                                                R.W. Bleker 
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